
Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

 

Tid: tisdag 24 januari kl 18:30 i Tibro  

Närvarande: Thomas Johansson, Bo Roos, Gullvi Högberg, Hans Brolin, Bengt Larsson, Leif 

Axelsson, Ann Ohlsson, Björn Westling, Christer Swenson. 

 

Dagordning 

 

1. Mötets öppnande 

 

2. Val av justerare, Bengt Larsson 

 

3. Föregående protokoll, vi godkänner föregående mötes protokoll 

 

4. Distriktets hemsida 

Bengt berättar att 50-talet är färdigt för publicering, men vi saknar dokument för åren 1954-1960. 

Thomas skriver en nyhet på hemsidan och ber samtidigt klubbarna leta i sina arkiv.  

 

5. Ekonomi 

Bengt informerar om aktuell ställning i ekonomin. Vi har fått några fler medlemmar, men i övrigt 

följer vi budget mot ett litet underskott för året.  

 

6. Rapport från SBF 

Ann berättar om förbundet, det enda som pågår är ansökan till Riksidrottsförbundet. 

 

7. DM Lagfinal 

Christer informerar att spelplatser och tävlingsledare är klart. Finaldagar Skövde/Borås 11/2, samt 

Tibro/Herrljunga 18/2, sista helgen är Falköping 4-5/3. Spelstart är 10:00 och vi har lunchpaus på 

minst 1h. Efter denna punkt lottas spelordningen i finalen.  

 

8. Ny lagtävling till våren 

Vi går igenom Hans Bogeskärs förslag till budget för tävlingen, Alingsås fyller 75 år och VBF fyller 

70 år i år. Vi tar 500 kr/lag, vi spelar 8 matcher med 6 brickor utan halvlek. Priser delas ut efter 

handikappberäkning. VBF som medarrangör tar kostnaden för sekretariat och mästarpoäng. Vid 

överanmälan, max 20 lag, prioriteras lag från VBF. Bosse får i uppdrag att ta fram förslag till 

inbjudan tillsammans med Thomas och Bengt.  

 

9. Klubbträff  2017 

Vi diskuterar klubbträffen, och godkänner Thomas förslag att låta klubbträffen vila ett år och endast 

hålla styrelsemöte. Spelprogrammet för nästa år fastställs vid detta styrelsemöte, tisdagen 23:e maj. 

 

10. Kontakt med distriktets klubbar 

Frågan tas upp på årsmötet och vi försöker hitta ett alternativ där vi träffar klubbarna på annat sätt.  

 

11. DM Lag kommande spelår 

Konceptet med 6 kvalgrupper fungerar, men några av dem har svårt att fylla 4-5 lag. Efter 

diskussion fortsätter vi med samma koncept ett år till. 

 

12. Förtjänsttecken 

Vi tänker dela ut några diplom för vid VBF:s 70-års jubileumstävling 22 april i Alingsås, Bosse tar 

fram bra textade diplom till dess. 

 



13. Översyn av stadgar 

Thomas har gått igenom stadgarna och har föreslagit två förenklingar. Dels att det räcker med att 

föregående års resultaträkning bifogas i kallelsen, dels att styrelseledamöter får representera sin 

klubb vid årsmötet. Vi tycker förslagen är bra och tar med dessa till kallelsen till årsmötet. 

 

14. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Vi träffas nästa gång 23:e maj, i Borås 18:00, Viskastrandsgatan. 

 

15. Thomas Johansson avslutar mötet och tackar Ann för förplägnaden. 


